
 
 
 
 
 
 

 

 
Verslag algemene ledenvergadering 2024 

 
 
datum  : 7 mei 2024 
tijdstip  : 14.00 uur 
deelnemers : 12 aanwezigen, zie presentielijst. Het bestuur Fijko van der Laan 
(voorzitter), Harm Medema (secretaris), Lida Brussaard (penningmeester), Ina Hekkema 
(lid) en Jan Verduin (lid). 
 

1. Opening/mededelingen/vaststelling agenda 
Fijko heet allen welkom. De vrijwillig-chauffeurs, ook lid, zijn goed 
vertegenwoordigd. 
De agenda is akkoord en wordt onveranderd vastgesteld. 
 

2. Verslag ALV 9 mei 2023 en het verslag van de Extra ALV van 4 april 2024 
De verslagen zijn akkoord en worden vastgesteld. 
Arie Kouseband merkt op dat hij geen actuele foto’s heeft toegezegd, maar dat ze 
wel geactualiseerd moeten worden, omdat er personen op staan die geen lid meer 
zijn.  
Fijko zegt toe dat de websitefoto’s geactualiseerd zullen worden. 
 

3. Jaarverslag van de secretaris 2023 
Het verslag is akkoord en wordt vastgesteld. Harm geeft een korte toelichting over 
afgelopen  jaar en de gehouden enquête. 
Het ledenaantal groeit, we hebben nu 1625 leden. Aan de andere kant groeit het 
aantal vrijwilligers langzamer, er zijn er op dit moment 85 vrijwillig-chauffeurs. 
Herman Looze merkt op dat de vrijwilligers soms vragen krijgen die niet in de lijn 
van het werk liggen. 
Fijko antwoordt dat we van deur tot deur rijden, dus de klanten ophalen en 
wegbrengen tot aan de deur. Dat zou iedere vrijwilliger moeten weten. Het is niet de 
bedoeling de boodschappen voor een passagier te doen, of ze op te halen in hun 
woning. 
Herman merkt op dat er krukjes in de bus aanwezig zijn om het instappen te 
vergemakkelijken. Sommige chauffeurs doen daar niks mee. 
Fijko ziet een infobulletin aankomen, waarin dit soort aanwijzingen opgenomen 
kunnen worden. 
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Opgemerkt wordt dat als het zo druk voor de planner wordt dat er dan misschien 
extra ondersteuning voor haar moet komen in de persoon van een extra planner. 
Fijko zegt dat mee te zullen nemen. 
Fijko sluit dit agenda punt af met de opmerking dat we een goed jaar achter de rug 
hebben. 
 

4. Jaarrekening 2023 
De penningmeester licht de resultaten van 2023 toe. 
We hebben een positief resultaat van €14.454 behaald. Dat zegt echter niks over 
2024, meldt Lida, want het kan dit jaar heel anders lopen, want in 2024 moeten de 
Vito’s alle groot onderhoud ondergaan wat een behoorlijke kostenpost is. De extra 
reserve van gemeente wordt gespaard voor calamiteiten. 
Het streven is om een algemene reserve van 1,2 ton aan te houden; dat hebben we 
nog niet bereikt. 
Het verslag wordt vastgesteld en de penningmeester en het bestuur, worden 
gedechargeerd. 
 

5. Vaststelling contributie 2025 
Fijko meldt dat het voorstel van het bestuur is om de contributie niet te verhogen. 
Kilometerprijs gaat wel mee met ov-tarieven. 
Vergadering: akkoord. 
 

6. Begroting 2025 
Penningmeester licht de begroting toe; deze speelt voor 2025 quitte. Dat is geen 
keiharde zaak, maar wel het streven. 
De begroting wordt vastgesteld. 
 

7. Vooruitblik op 2024/5 
Fijko licht toe dat de gemeente een actualisatie van het PIM-rapport wil uitvoeren. 
We wachten af wat de gemeenten doen.   
Fijko licht vervolgens toe wat de activiteiten Noordkop-Hopper zijn. De Noordkop 
Hopper-clubje is bezig o.l.v. Piet Heneweer en Joke Kruit en willen onder de Belbus 
ressorteren.  We hebben dit besproken met weth. Van Gent van de gemeente 
Hollands Kroon; zowel de gemeente als wij zijn niet enthousiast. 
Bij gemeente hebben we aangegeven dat we toch redelijk tegen onze grenzen 
aanlopen.  
De gemeente meldde ons dat er vrees was voor ongeoorloofde staatssteun. Wij 
moeten een Dienst van Algemeen Economisch Belang worden, dan volgt er geen 
aanbesteding. De gemeente blijft overigens zeer positief over onze vereniging. 
Het subsidiebeleid van de gemeente wordt herzien en dat is goed voor onze 
vereniging, omdat gezondheids- en ouderenzorg belangrijke prioriteit krijgt. 
 

8. Herbenoeming bestuurslid 
Fijko geeft aan dat volgens het rooster van aftreden Lida aftredend is. Lida zegt een 
tweede termijn te aanvaarden. 
De vergadering benoemt Lida vervolgens voor de tweede termijn.  
Lida zegt de benoeming te aanvaarden. 
 

9. Rondvraag 
Arie: de vervoerskosten die de zorginstellingen kunnen declareren bij de gemeente 
zijn hoger dan wat wij bij hen in rekening brengen. Kan dat niet anders. 
Fijko antwoordt dat de gemeente om antwoord gevraagd is, daar wachten wij op. 
Cor zegt dat het Wagenparkbeheer gekeken heeft naar elektrisch rijden: we zijn 
daar sceptisch over, maar zullen wel de ogen open houden. 
Jan Verduijn zegt dat de Hugo Hopper uit Heerhugowaard wel heel tevreden is, dus 



wellicht moeten we daar toch nog eens naar kijken. 
Fijko zegt dat wanneer de actieradius minder dan 600 km is, het elektrisch rijden 
voor ons geen optie is, omdat we veel grotere afstanden rijden dan de Hugo 
Hopper. 
Harm meldt dat de reclamebus eind mei, begin juni zal kunnen worden geleverd. 
Arie vraagt of er bij de start van deze auto nog ruchtbaarheid aan gegeven wordt. 
Fijko antwoordt dat we, met de organisatie SAAM, daarover uiteraard een 
persbericht en een uitnodiging aan alle reclamemakers en de fondsen zullen sturen. 
 

10. Afspraken en sluiting 
Fijko constateert dat alles gezegd en besloten is wat besloten had moeten worden 
en sluit vervolgens de vergadering en wenst een ieder wel thuis.  

 
 
Fijko van der Laan      Harm Medema 
(voorzitter)       (secretaris) 
 
 
 
… … … … …       … … … … … 
 
 
 
 
Datum:    10 mei 2024  

 
 
 
 
 
 


